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	In 2002, the French magazine Newbiz included Daniel Kaplan, 41, in its list of "100 individuals who are really transforming France".

Mr. Kaplan is the founder and CEO of the Next Generation Internet Foundation (FING), a collective and open Research and Development project which focuses on tomorrow's Internet's uses, applications and services.

As a member of the French Prime Minister’s Strategic Advisory Board on Information Technologies, as well as the board of the French Chapter of the Internet Society, Daniel Kaplan is deeply involved in the Internet’s development and evolution. He also contributed to the birth of ICANN.

Mr. Kaplan has written or directed 11 books on the internet, e-commerce, mobility, e-education and electronic media. His latest book is entitled: “Hauts Débits” (Broadband), LGDJ, 2003. 

FING website: http://www.fing.org 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

Daniel Kaplan, 41 ans, a été désigné par le magazine Newbiz comme l'une des 100 personnalités qui "font vraiment bouger la France".

Il est le délégué général de la Fondation pour l'Internet Nouvelle Génération (FING), un projet collectif et ouvert de veille, de recherche-développement et d'expérimentation centré sur les usages de l'Internet de demain.

Membre du Conseil stratégique des technologies de l'information (CSTI) placé auprès du Premier ministre, vice-président du Chapitre français de l'Internet Society, Daniel Kaplan est profondément impliqué dans le développement de l'Internet en France et dans le monde. Il a écrit ou dirigé 11 ouvrages sur le thème de l'Internet, de la mobilité, de
l’e-éducation, du commerce et des médias électroniques.

Dernier ouvrage paru : " Hauts Débits ", un ouvrage commun de la FING et 

l'ACSEL, LGDJ, 2003

FING : http://www.fing.org 




